
Zasedání Kolejní rady Koleje Komenského 
 
 
 
Zasedání Kolejní rady se uskutečnilo dne 24. října 2013 ve 20 hod na pokoji 112. 
 
 
Přítomní členové: Michaela Nekardová, Kristýna Kusá 
Omluvení členové: Pavel Beneš 
 
 
Program: 
 

1. Schválení programu. 
2. Schválení předchozího zápisu. 
3. Možnosti komunikace s ubytovanými studenty: nástěnka, založení facebookové stránky. 
4. Zvířata na koleji. 
5. Třídění odpadu. 

 
 
Průběh jednání: 
 

1. Program jednání byl schválen. 
2. Zápis z 3. října 2013 byl schválen.  
3. Většina studentů má o činnosti KR malé povědomí, nástěnku nesledují – ta je nadto malá 

pro vyvěšení všech informací.  Členové KR se dohodli na zřízení facebookové stránky a 
provozní koleje paní Bártové bude komunikována žádost o pořízení větší nástěnky.  
Rovněž bude do schránek jednorázově vhozen dopis se základními informacemi.  

4. Po velkých potížích se psem na pokoji 109 je nutné, aby vedení koleje uvažované 
výjimky z Ubytovacího řádu diskutovalo s KR, tak jak je to v řádu stanoveno včetně 
písemného souhlasu spolubydlících. Pobyt zvířete smí být pouze krátkodobý a ze 
závažných důvodů. 

5. Kolej Komenského nemá kontejnery na tříděný odpad. KR bude usilovat o jejich pořízení 
a instalaci nádob na tříděný odpad ve společných prostorách koleje. Tento bod bude také 
navržen do některého programu zasedání Grémia.  

 
 
 
       Zapsala: Michaela Nekardová 


